
March 16, 2022

Dear Haldane Community:

Last night the Haldane Board of Education appointed the membership of the Campus Master
Planning Committee. Thank you to the members of the community who expressed interest in
participating.

The following individuals will serve as members of the Campus Master Planning Committee:

Jeff Amato
Jon Champlin
Sean Conway
Yaslyn Daniels
Ralph Falloon
Judy Farrell
Leah Horn
Michael Kero
Nancy Martinez-Cirelli
Ryan McConville
Damian McDonald

Sean McNall
Laura O’Connell
Jennie Sexton
Jeff Sniffen
Julia Sniffen
Paul Tomizawa
Kent Schacht
Lara Shihab-Eldin
Amber Stickle
Maggie Valentine
Tim Walsh

A subgroup of this committee will meet this month to interview the consultants who responded
to the RFP and subsequently make a recommendation to the Board. Following the Board
appointment of a consultant firm, the full committee will begin meeting to support the
development of the campus master plan.

Committee members will serve as liaisons between the community groups they represent and
the consultant firm. I will be providing regular updates to the Board and the community and
also invite you to share your questions with committee members as we move through the
process.

Thank you to these members for enlisting in this important work with the District.

Sincerely,
Phil Benante, Ed. D.
Superintendent of Schools



Estimada comunidad de Haldane:

Anoche, la Junta de Educación de Haldane nombró a los miembros del Comité de
Planificación del Campus Master. Gracias a los miembros de la comunidad que expresaron
interés en participar.

Las siguientes personas servirán como miembros del Comité de Planificación Maestra del
Campus:

Jeff Amato
Jon Champlin
Sean Conway
Yaslyn Daniels
Ralph Falloon
Judy Farrell
Leah Horn
Michael Kero
Nancy Martinez-Cirelli
Ryan McConville
Damian McDonald

Sean McNall
Laura O’Connell
Jennie Sexton
Jeff Sniffen
Julia Sniffen
Paul Tomizawa
Kent Schacht
Lara Shihab-Eldin
Amber Stickle
Maggie Valentine
Tim Walsh

Un subgrupo de este comité se reunirá este mes para entrevistar a los consultores que
respondieron a la RFP y posteriormente hacer una recomendación a la Junta. Luego del
nombramiento de una firma consultora por parte de la Junta, el comité completo comenzará a
reunirse para apoyar el desarrollo del plan maestro del campus.

Los miembros del comité servirán como enlaces entre los grupos comunitarios que representan
y la firma consultora. Proporcionaré actualizaciones periódicas a la Junta y a la comunidad y
también lo invitaré a compartir sus preguntas con los miembros del comité a medida que
avanzamos en el proceso.

Gracias a estos miembros por participar en este importante trabajo con el Distrito.

Atentamente,
Phil Benante, Ed. D.
superintendente de escuelas


